

Bel-Air

Gourmet Spotlight

What's New
September 2017
9月新推廣

Healthy Delights 健康輕怡之選

Introducing a Healthy Choice menu to add to your diet! Available in Dining Room from 1 to 30 September.

貝沙灣會所由9月1日至30日，於朗峰餐廳呈獻輕怡美食，一起品嚐健康口味。



Taste of Indian Curries

印度咖喱美食精選



Indian curries are famous for their variety, flavour and beautiful colours. Featuring dishes including but not limited to Subz Miloni, Jaituni Jhinga, Tandoori Murgh, Rogan Josh and more. Delight your taste buds and discover the secret behind the complex spice mixes from 20 September (Wednesday) to 15 October (Sunday).

印度咖喱以其豐富種類、味道及繽紛色彩聞名。由9月20日(星期三)至10月15日(星期日)，貝沙灣會所為您帶來一系列佳餚包括菠菜咖喱汁燴雜菜、印式乳酪燒蝦、香燒雞、傳統克什米爾紅咖喱燴羊肉等等，讓您大快朵頤，探索香料配搭背後奧秘!



月滿貝沙灣中秋慶團圓 Mid-Autumn Festival Menu

Indulge in traditional and seasonal Chinese ingredients from the exquisite menu prepared by our Chinese Chef at Club Bel-Air to celebrate Mid-Autumn Festival with your family and friends. Menu available from now till 5 October 2017 (Thursday).

中秋佳節將至，由即日至10月5日(星期四)，貝沙灣大廚精心挑選時令食材配上傳統手藝，炮製應節菜譜讓您與家人摯友聚首一堂，細意品嚐。

The above-mentioned promotions are available in both F&B outlets: Lobby Lounge and Dining Room except as specifically indicated. For further details, please scan the QR code, visit Bel-Air website www.bel-air-hk.com, visit Club Bel-Air Restaurant in person or call 2989 9075 (Lobby Lounge) / 2989 9017 (Dining Room). Pictures are for reference only. 上述推廣項目除特別列明以外，均會於灣畔及朗峰會所提供。歡迎掃瞄QR碼、瀏覽貝沙灣網站www.bel-air-hk.com、親臨貝沙灣餐廳或致電2989 9075 (灣畔餐廳) / 2989 9017 (朗峰餐廳)查詢更多詳情。圖片只供參考之用。

